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Abstract (en)
The gas cooking hob has at least one gas tap (7) for a gas burner (1) and a control unit (35) with an electric switch (23,59) which with a pressed or
rotated operation of the gas tap generates a control signal in the control unit. The switch is electrically connected to the control unit via at least one
earthing connection (41,43). The control unit and the electric switch are connected in series in a signal circuit (5). The electric switch is connected
via a signal line (33) to a first electrical connection (71) of the control unit.

Abstract (de)
Es sind Gaskochfelder mit zumindest einem Gashahn (7) für einen Gasbrenner (1) und einer Steuereinrichtung (35) bekannt, der ein elektrischer
Schalter (23, 59; 65, 67) zugeordnet ist, der bei einer Druck- oder Drehbetätigung des Gashahns (7) ein Betriebssignal in der Steuereinrichtung
(35) erzeugt. Um einen einfachen Aufbau des elektrischen Schalters zu erreichen, ist der elektrische Schalter (23, 59; 65, 67) über zumindest einen
Erdungsanschluss (41, 43) mit der Steuereinrichtung (35) in elektrischer Verbindung ist.
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